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ANDIRIN GELİŞİM PLATFORMU VE ANDIRIN DERNEĞİ YÖNETİCİLERİ’NİN 
2 GÜNLÜK GEZİ PROGRAMI 

 

Başta ,  Andırın Gelişim Platformu Derneği Başkanı  Ahmet Narinoğlu, ikinci Başkan 

sıfatıyla ben,  Eski İstanbul  Andırın ve Köyleri Kalkındırma Derneği  eski Başkanı; şimdi ise 

Fahri Başkanı Av. Ali Çanak ve İstanbul  Andırın ve Köyleri Kalkındırma Derneği  yöneticisi 

Mehmet Karakısa  STK  Yöneticileri sıfatıyla  ‘sosyal sorumluluklar  gereği’  Göksun, Geben, 

Andırın, Yeşilova,  Maraş, Kadirli ve Adana’yı  kapsayan  bir gezi  programı  planladık.  8 Mayıs 

Cuma  akşamı  İstanbul’dan hareketle ilk durağımız olan Göksun’ varmak üzere yola çıktık.. 

  Kayseri üzerinden Göksun’a  giderken,  sabahın ilk ışıklarıyla gökyüzündeki kızıl-mavi-

sarı ve gri renk tonlarının bir arada  oluşturduğu  ‘görsel armonik’ panoramayı;  vadilerinde 

hâlâ ‘kar’ barındıran karlı dağları;  dağların bağırlarından fışkıran kaynak kar sularını; kar 

sularının birleşerek oluşturdukları ırmak ve dereleri ; ve de  tabiatın fışkırttığı elvan  elvan  

renklere bürünmüş  çiçekleri;  ağaçların türlü yeşil-kırmızı tonlarını seyrederek   yıllarca 

hasretini çektiğimiz ‘doğayla terapi’  anlamına gelen bir rahatlamayı yaşadığımızı 

söyleyebilirim.   ‘Yolumuzu kısaltmak’ adına da olsa,  İyi ki söz konusu  güzergahı  tercih 

etmişiz.  

Ziyaretimizin  genel  maksadı,  Mart 2009 yerel  seçimlerinde  halkın iradesiyle 

seçilerek  koltuklarına oturan  yeni Belediye Başkanlarını  makamlarında kutlamak;  Sivil 

Toplum Kuruluşlarını ziyaret ederek  karşılıklı görüş alış-verişinde bulunmak;   Adana  

Andırınlılar Derneği’ni n 10 Mayıs 2009 günü gerçekleştireceği  geleneksel  hale gelen “Bahar 

Şenliği”ne katılabilmek  ve  son olarak da şehit ailelerini ziyaret etmek idi. 

Dernek  Yöneticileri  olarak,  ilk önce   Göksun belediyesine uğrak verdik.  Başkan Yrd. 

Doç. Ramazan Hurç’u makamında ziyaret ettik.   Başkan’la sohbetimi z,  ağırlıklı olarak  

Göksun’un  yerel kültürü- ekonomisi-sosyal hayatı   üzerine yoğunlaştı.  Başkan’ın  yerel 

kültüre bakışı anlamlıydı!  Bu konuda  “Göksunlu Aşıklar Antolojisi”  ve  “Göksun Ağıtları“ 

temalı iki adet  kitap çalışması yapmış olması, yöremiz adına bizleri gururlandırdı!  ‘Yerel 

anlamda’  ise  ‘Geleneksel  Yemek Kültürü’nün  ortaya çıkartılarak yaşatılması hususunda da 

çalışmalar yaptığını belirten Hurç, Göksun’a hakim tepede, henüz inşası süren ‘Sosyal Tesis’ i 

gezdirerek yaptığı çalışmaları ve diğer projeleri hakkında  da bilgiler verdi. Karşımızda, 

“vizyon” sahibi bir Başkan gördüğümüzü söyleyebilirim.  Sabah kahvaltısındaki ikramı ise,  

hasretini çektiğimiz doğal ürünlerdi. 

Göksun’dan sonraki durağımız ise   “Geben Belediyesi”  oldu. Başkan Gökhan Avcı’yı   

makamında ziyaret ettik ve kutladık.  Ayrıca, belde de  faaliyet  gösteren  Gelişim-Girişim 

Derneği’ni de ziyaret ettik. Dernek Yöneticileri, Emine Karakaş, Yasemin Gürlek  çalışmaları 

hakkında  bizleri bilgilendirdiler. Daha sonra Andırın’a  hareket  ettik.  Andırın Öğretmen  



Evi’nde  bizleri  bekleyen Başkan Baki Tezcan, ve orada hazır bulunan diğer Kamu Görevlileri  

Kaymakam Kürşat Özdemir,  Garnizon Komutanı Jandarma  Üsteğmen  Halis Uğurlu, İş Adamı  

Mustafa Rüzgar ve ismini sayamayacağım bir çok Andırınlılarla sohbet etme imkanı bulduk. 

Başkan Tezcan’ın  Çatak’ta bulunan “Kale” alabalık tesisindeki  ikram davetine topluca icabet 

ettik. Hem,  Tezcan’ın ’ın ikinci dönem yeniden Başkanlığı kazanmasını kutladık;  hem de 

Andırın’a dair meseleleri  ve Projeler ini  konuştuk.  

Andırın’daki temasların arkasından aynı gün Yeşilova Belediye Başkanı Hüseyin 

Kayran’ı evinde ziyaret ettik.  Başkanlığını kutladık. Başkan Kayran’da ikinci defa halkın tercihi 

ile Başkanlık Koltuğuna oturuyordu.  Aynı günün akşamı, Maraş’a hareket ettik. Maraş’ta 

bulunan Andırınlılar Derneğini ziyaretimiz sırasında Başkan  Ahmet Avan başta olmak üzere 

diğer  Yönetim Kurulu  üyeleri ve Andırınlı hemşeriler kalabalık bir halde hazır bulundular. 

Orman Bölge Müdürü Halil Coşkun’da  oradaydı.  Maraş’taki  Andırınlılar Derneği, yeni bir  

kadro ve yönetim anlayışıyla,  yeni bir solukla, yola devam  kararı almışlardı. Dernek  

yöneticileri  sorunlarını, çözüm beklentilerini,  ileriye yönelik düşüncelerini  anlattılar. AGP 

Başkanı Kaymakam Ahmet Narinoğlu ve Orman Bölge Müdürü Halil Coşkun  yetkileri  

çerçevesinde  sorunların aşılması ve ihtiyaç duyulan gereksinimlerin giderilmesi  hususunda 

ellerinden geldiği kadarı ile destek  vereceklerini beyan ettiler.  

Ertesi  gün,  Kadirli’ye hareket ederek, Yeni Başkan Dr. Ömer Tarkan’ı makamında  

ziyaret ettik.  Çiçeği burnunda Başkan  Tarkan ‘projelerini ‘ anlattı…Aldığımız intibaha göre 

Başkan’ın   ‘Kadirli’yi yönetmek ‘ adına ‘hazırlıklı’ olduğunu fark ettik.  

Kadirli ziyaretimizin akabinde,  “Bahar Şenliği”ne   katılmak üzere  Adana’ya  hareket 

ettik.  Adana’daki piknik alanına vardığımızda ‘Şenlik’  başlamıştı…Hemşeriler,  evvelki 

şenliklerde olduğu gibi yine coşkulu ve kalabalıktılar. Başkan Misal Bolat, Soner Kesme ve  

diğer  yöneticilerin gerek ‘hizmet’ anlamında, gerekse  organizasyon  ‘anlamındaki‘ 

başarılarını kutlarız.  

Piknikte  hemşerilerini  yalnız bırakmayan, ‘moral’ anlamında yanlarında oldukları 

hissini veren   Andırın Derneği Yöneticileri’nin yanı sıra  Maraşder Başkanı:  Dr. Akın Vural, 

Yönetim kurulu üyeleri Hacı Deveci, Kemal Sağ (eski milletvekili);  Adana Emniyet Müdürü  

Arif Akkale,  Em.Müdürü  Ahmet Mithat,  Em.Müdürü Soner Eroğlu ; Öğretim Görevlisi  Doç 

Dr.. Ömer Aslantaş,  İş Adamı Ahmet Yaycıoğlu,  Ömer Çerçi;   Eğitimci İsmail Arslan,  İsmail 

Kırbaş  ve  isimlerini sayamadığım nice kıymetler oradaydılar... 

İstanbul Ekibi  olarak, en son  şehit ailelerini ziyaret ederek, taziyelerde bulunduk. 

Önce Hatay-Serinyol’da vatani görevini yerine getirdiği sırada Tüfek Bombası’nın patlaması 

sonucu şehit düşen  Askeri’n ailesine  taziyede bulunduk;  akabinde Hakkari-Şemdinli’de şehit 

düşen Şehsuvar Salmanoğlu’nun ailesine taziye ziyaretinde bulunduk. 

Gezimize iştirak ederek  bizleri  yalnız bırakmayan, evinde ağırlayan, ikramlarda 

bulunan Kadirli Temsilcimiz Mustafa Demirci’ye  ve kahrımızı çeken ailesine teşekkür  etmeyi 

borç  biliriz… 


